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Svar
styrIT ser positivt på en utredning om kaffesitutation i Hubben, då det är viktigt för
många som studerar i Hubben. Som motionären nämnar finns det många olika faktorer
att ta hänsyn till innan ett inköp och vi ser behovet av en mer utförlig utredning för att
avlasta sektionsmötet, styrelsen och andra relevanta parter.

Dock ser vi ett problem med att specificera antalet till minst 3 om det olyckligtvis inte
skulle finnas 3 intresserade. styrIT ser hellre att det väljs in ett färre antal nu, än att
bordlägga invalet till senare.

styrIT önskar även att yrkandet delas upp och specificeras så det är tydligt hur inval
och presentation av resultat ska gå till i praktiken.

Förslag
att Stryka existerande att-sats

att Tillsätta en projektgrupp bestående av 1-5 personer med ansvar att undersöka
möjligheter, intresse och kostnader för en kaffeautomat i Hubben.

att Denna grupp presenterar resultatet av undersökning på nästa ordinarie sektions-
möte och lyfter då en motion om inköp i det fall det anses relevant av gruppen.


